


All treatments are priced in UAE Dirhams and inclusive of 10% service charge and 7% Municipality fees and Value Added Tax.
*In room Treatment Upon Request. Spa service in the room has an add-on fee of 100% of the treatment value.

SIGNATURE COLLECTION	  	   Starting From AED

Jumeirah Inner Calm Massage 	 90 minutes	 900 
Jumeirah Muscle Recovery Massage 	 90 minutes	 900

FACIAL COLLECTION

LING NEW YORK 	

Oxygen Glow Rejuvenation 	 75 minutes 	 950 
Triple Peel Energy Lift Facial 	 90 minutes	  1,200

SPA/CLINIC by 111SKIN 	
The Original Dramatic Healing Facial 	 75 minutes 	 950 
Clarity Anti Blemish Facial 	 75 minutes 	 950 
Celestial Black Diamond Non-Surgical Lift Facial	 90 minutes 	  1,200 
Cryo Energy Facial 	 90 minutes	  1,200

Enhance your facial treatment with a Talise Signature Face Massage

Facial Massage 	 45 minutes 	 450

HAMMAM EXPERIENCES		   

Traditional Hammam Ritual 	 60 min / for two guests	 800 / 1,450 
Signature Hammam Ritual 	 90 min / for two guests	 1,050 / 1,950

BODY COLLECTION		   

Rose Hydrator	 60 minutes	 780 
Detox Reviver	 75 minutes	 880

MASSAGE COLLECTION		

Ultimate Bespoke Aromatherapy	  90 minutes	 900 
Pre-Natal Nourishment & Nurture	 60 minutes	 780 
Foot Reflexology	 60 minutes	 720 
Scalp Massage	 60 minutes	 720 
Deep Renewal Massage	 Course of 6 / Course of 10	 3,240 / 5,400

ENHANCEMENT COLLECTION		  AED 

Skin Polish	 30 minutes	 350 
Back, Neck, Shoulder Massage 	 30 minutes	 350  
Foot Massage 	 30 minutes	 350 
Scalp and Foot Reviver	 30 minutes	 350 
Express Facial	 30 minutes	 350 
Cryo Cellulite Treatment                                     30 minutes	 450  
Heavy Leg Reviver                                             30 minutes	 350 
Deluxe Double Suite 	 30 minutes	 350  
111 Master Masking 		  Starting from AED 120 

SPA JOURNEYS		   

Total Sleep Ritual	 2 hours	 1,400 
Forest Therapy Ritual	 2 hours	 1,400 
Your Spa Time For Two 	 3 hours	 1,850 (Price per guest)  
The Rose Ritual	 2 hours	 1,450

ELITE 111CRYO COLLECTION BY 111SKIN		   

Upper Body Core Muscular Release 	 60 minutes	 790 
Lower Body Agility Release 	 60 minutes	 790 
Cryo Hyper Chilled Deep	  90 minutes	 950 



يبدأ من /  درهم إماراتي 		   مجموعة   المعالجات المميزة 
900 90 دقيقة  مساج جميرا للسلام الداخلي
90 دقيقة	  900 مساج جميرا لاستشفاء العضلات

مجموعة معالجات العناية بالوجه
LING NEW YORK

950 75 دقيقة تجديد التألق بالأكسجين
1,200 90 دقيقة علاج الوجه للتقشير الثلاثي ورفع الطاقة	

111SKIN سبا / عيادة من
950 75 دقيقة	 علاج الاستشفاء الطبيعي الأصلي للوجه
950 75 دقيقة	 علاج الوجه المضاد للشوائب لتنقية البشرة	
1,200 90 دقيقة شد الوجه بدون جراحة باستخدام ماسك	

CELESTIAL BLACK DIAMOND
1,200 90 دقيقة 	CRYO ENERGY علاج الوجه بتقنية

عزّّز علاج وجهك باستخدام أحد أنواع مسا

450 45 دقيقة مساج الوجه

يبدأ من /  درهم إماراتي 	  تجارب الحمام
1,450 /800 60 دقيقة/ لفردين	 تجربة   الحمام التقليدي
1,950 / 1,050 90 دقيقة/ لفردين	 تجربة الحمام المميز	

يبدأ من /  درهم إماراتي 	  مجموعة العناية بالجسم
780 60 دقيقة علاج الترطيب بالورد
880 75 دقيقة	 ديتوكس التنشيط

يبدأ من /  درهم إماراتي 	  مجموعة معالجات التدليك
900 90دقيقة العلاج العطري المثالي المخصص
780 60 دقيقة تغذية ورعاية ما قبل الولادة
720 60 دقيقة	 العلاج الانعكاسي للقدمين
720 60 دقيقة	 مساج فروة الرأس
5,400 /3,240 مساج التجديد العميق         	مجموعة من 6 جلسات/ مجموعة من 10 جلسات	

يبدأ من /  درهم إماراتي 		   مجموعة التحسين
350 30 دقيقة تلميع البشرة	
350 30 دقيقة	 مساج الظهر والرقبة والكتفين
350 30 دقيقة	 مساج القدمين
350 30 دقيقة	 تنشيط فروة الرأس والقدمين
350 30 دقيقة	 علاج الوجه السريع
450 30 دقيقة علاج التخلص من السليوليت بتقنية الكرايو
350 30 دقيقة تنشيط السيقان المتعبة
350 30 دقيقة	 	MASTER MASKING 111  الجناح المزدوج الفاخر
يبدأ من 120 درهم إماراتي 		

يبدأ من /  درهم إماراتي 	  رحلات السبا
1,400 ساعتان	 معالجة اضطرابات النوم	
1,400 ساعتان معالجة فورست ثيرابي	
1,850 )السعر للزائر الواحد( 3 ساعات وقت السبا الخاص بك لفردين
1,450 ساعتان	 طقوس الورد	

يبدأ من /  درهم إماراتي 	111SKIN من ELITE 111CRYO مجموعة علاجات 
790 60 دقيقة التخلص من التوتر في العضلات الأساسية	

بالجزء العلوي من الجسم
790 60 دقيقة	 تخفيف التوتر وتعزيز المرونة في الجزء السفلي

من الجسم
950 90 دقيقة	 العلاج العميق باستخدام تقنية الكرايو	

شديد التبريد

أسعار جميع العلاجات بالدرهم الإماراتي وتشمل 10% رسوم خدمة و7% رسوم بلدية وضريبة قيمة مضافة.
*يمكن تقديم العلاجات في الغرفة حسب الطلب. تتضمن خدمة السبا في الغرفة رسوم إضافية بنسبة 100 % من قيمة العلاج.



Signature Collection
Jumeirah Massage

Rooted in science and inspired by therapeutic wisdom, our results driven Jumeirah Signature Massage are specially curated for 
achieving total min body recovery or fostering inner calm. 

Inner Calm | 90 minutes

Designed for those seeking inner peace and deep relaxation. Our signature massage based on myofascial release technique, relieve 
muscle fatigue and muscle skeletal pain as well as congestion around the spine to induce a deep state of relaxation and optimize 
mind body balance. Ideal for those who need to reinforce physical resilience and destress to enhance sleep and inner calm.

Muscle Recovery | 90 minutes

Recharge and reclaim your energy. Meticulously crafted for active guests looking to reduce recovery time after intense activity or to 
soothe an overworked mind and body. Focused deep muscle manipulation release tightness caused by poor posture or long-haul 
travel, boosting circulation, detoxifying the muscle offering perfect recovery, restoring energy levels and inner strength.



مجموعة المعالجات المميزة 

مساج جميرا

جلسات جميرا المميزة قائمة على العلم ومستوحاة من الحكمة العلاجية، وقد تم تصميمها خصيصًًا لتحقيق التعافي الكامل 
للجسم أو تعزيز السلام الداخلي.

السلام الداخلي | 90 دقيقة

مصمم لأولئك الذين ينشدون الشعور بالسلام الداخلي والاسترخاء العميق. يعتمد المساج المميز لدينا على تقنية تحرير 
العضلات من التوتر، لتخفيف إجهاد العضلات وآلام الجهاز الهيكلي العضلي، وكذلك تخفيف الاحتقان حول العمود الفقري 

لتحفيز حالة عميقة من الاسترخاء وتحسين التوازن بين العقل والجسم. مثالي لأولئك الذين يحتاجون إلى تعزيز المرونة 
الجسدية وتخفيف التوتر لتحسين النوم والشعور بالسلام الداخلي.

استعادة العضلات  |  90 دقيقة 

أعد شحن طاقتك واستعد الشعور بالحيوية. صُُمم بعناية للزوار النشطين الذين يتطلعون إلى تقليل وقت التعافي بعد النشاط 
المكثف أو لإراحة العقل والجسد المرهقين. يعمل تكنيك توزيع الضغط العميق على العضلات على التخلص من الشد العضلي 

الناتج عن وضعية الجسم السيئة أو السفر لمسافات طويلة، وتعزيز الدورة الدموية وإزالة السموم من العضلات مما يوفر 
التعافي المثالي واستعادة مستويات الطاقة والقوة الداخلية.



Facial Collection
LING NEW YORK

Oxygen Glow Rejuvenation Facial | 75 minutes

The ideal urban skin treatment. An oxygenating facial designed to rejuvenate tired and stress skin. LING’s famous oxygen plasma 
encourages cells metabolisms to trigger collagen production. 

Tripple Peel Energy Lift Facial | 90 minutes

This Rejuvenating, lifting, and toning facial incorporates the LING’s signature triple peel, combined with a mask that instantly 
shoots, revives and alleviates inflammation. The facial concludes with an infusion of chi energy on to facial acupressure points 
to refill a slimmer v-shaped contour.



مجموعة معالجات العناية بالوجه

علاج الوجه لتجديد التألق بالأكسجين | 75 دقيقة 

العلاج الحضري المثالي للبشرة. علاج للوجه بالأكسجين، مصمم لتجديد البشرة المتعبة والمتوترة. تشجع بلازما الأكسجين 
الشهيرة من LING عملية التمثيل الغذائي في الخلايا لتحفيز إنتاج الكولاجين. 

علاج الوجه للتقشير الثلاثي ورفع الطاقة | 90 دقيقة

يتضمن علاج الوجه المجدد والمرفع والمنشط التقشير الثلاثي المميز من LING، بالإضافة إلى قناع يعمل على تنشيط البشرة 
وتخفيف الالتهاب على الفور. ويختتم علاج الوجه بضخ طاقة تشي على نقاط الضغط على الوجه لإعادة ملء ملامح الوجه التي 

تتخذ شكل حرف.



SPA/CLINIC by 111SKIN 
 
The original Dramatic Healing Facial | 75 minutes 
 
A high-performance facial that enhances the skins’ ability to repair and restrengthen itself. Combined with signature steps, including 
the deep muscle facial massage, skin is completely rested and restore. 
 

Clarity Anti Blemish Facial | 75 minutes 
 
A targeted, since led treatment for problematic and acne skin, it features a highly targeted, intelligent mask system which utilizes the 
exclusive 111SKIN facial architecture method neutralise skin eruption and relive redness and irritation. The completion is left refine 
and purified.  
 

Celestial Black Diamond Non-Surgical Lift Facial | 90 minutes 
 
The most intensive facial, that uses since led formulas with diamond powder to aid the absorption of active ingredients combined 
with lifting techniques. The perfect treatment to target since of aging on multi-dimensional level. 

CRYO Energy Facial | 90 minutes 
 
A fusion of science and holistic therapy using cold, purify air with a mini 111SKIN CRYO facial machine, which has outstanding 
revitalising effect on the skin. This treatment is specifically blended with powerful 111SKIN regenerative formulas to act as a workout 
for the skin. Easing puffiness and energizing the complexion, this facial is perfect for frequent fliers.   
 

Enhance your facial treatment with Jumeirah Signature Face Massage 

Facial Massage | 60 minutes 



111SKIN سبا / عيادة من

علاج الاستشفاء الطبيعي الأصلي للوجه | 75 دقيقة
علاج للوجه عالي الأداء يعزز قدرة البشرة على إصلاح نفسها ويقويها. بفضل الخطوات المميزة، بما في ذلك التدليك العميق لعضلات الوجه، 

تنعم البشرة بالراحة والتجدد.

علاج الوجه المضاد للشوائب لتنقية البشرة | 75 دقيقة
علاج موجّّه للبشرة التي تعاني من مشاكل وحب الشباب، يتميز بنظام ماسك ذكي وموجّّه للغاية، يستخدم طريقة هندسة الوجه الحصرية 

111SKIN للقضاء على طفح الجلد وتخفيف الاحمرار والتهيج. ليترك البشرة مصقولة ونقية.

شد الوجه بدون جراحة باستخدام ماسك Celestial Black Diamond  | 90 دقيقة
علاج الوجه الأكثر تركيزًًا، والذي يستخدم تركيبات LED مع مسحوق الماس للمساعدة في امتصاص المكونات النشطة جنبًًا إلى جنب مع 

تقنيات شد البشرة. العلاج المثالي لمحاربة الشيخوخة على مستوى متعدد الأبعاد.

علاج الوجه بتقنية CRYO Energy  | 90 دقيقة
دمج العلم والعلاج الشامل باستخدام الهواء البارد النقي باستخدام جهاز 111SKIN CRYO المصغر، والذي له تأثير منشط رائع على البشرة. 

111SKINالقوية والمتجددة ليكون بمثابة تمرين للبشرة. يعمل علاج الوجه هذا على تخفيف الانتفاخ  تم مزج هذا العلاج خصيصًًا مع تركيبات 
وتنشيط البشرة، وهو مثالي للمسافرين الدائمين.

عزّّز علاج وجهك باستخدام أحد أنواع مساج الوجه المميز في جميرا

مساج الوجه | 60 دقيقة



Hammam Experiences 
 
 
 
Discover a refine, opulent line that tells the story of sumptuous Morocco-land of lights and country of abundance, where nature 
blooms and expands, a universe of warmness, colours and fragrant landscapes. Hammam signatures by marocMaroc. 
 
Traditional Hammam Ritual | 60 minutes 
 
Everyday lift melts a way as you rest on a heated marble slab, where purifying black soap is generously applied to the skin. 
Followed by body exfoliation with a traditional Kessa massage glove and a gourmand body scrub. Your skin is then soothed and 
moisturized leaving it renewed and soft. 
 
 
Signature Hammam Ritual | 90 minutes 
 
This majestic Arabia-inspired ritual incorporates the full Traditional Oriental Hammam Ritual, including an application of purifying 
black soap and a detoxifying full-body exfoliation with a Kessa glove. Additionally, your senses are stimulated through facial 
exfoliation, a nourishing shampoo, an enriching hair mask and washing ritual. The therapist will unlace the knots in your muscles 
with a shooting aromatic back massage.



 تجارب الحمام
اكتشف طريقًًا راقيًًا وفخمًًا يحكي قصة المغرب العريق - أرض الأضواء وبلد الوفرة، حيث تزدهر الطبيعة وتمتد، حيث يوجد عالم 

.marocMAROC من الدفء والألوان والمناظر الطبيعية العطرة. تجربة الحمام الفاخرة من 

 تجربة الحمام التقليدي | 60 دقيقة 

تذوب همومك اليومية بينما تسترخي على لوح رخامي دافئ، حيث يتم وضع الصابون الأسود المنقي بسخاء على البشرة. يتبع 
ذلك تقشير الجسم باستخدام قفاز تدليك Kessa التقليدي وفرك الجسم الرائع. ثم يتم تهدئة بشرتك وترطيبها، مما يتركها 

 متجددة وناعمة.

 تجربة الحمام المميز | 90 دقيقة

تتضمن هذه الطقوس المستوحاة من الجزيرة العربية طقوس الحمام الشرقي التقليدية الكاملة، بما في ذلك وضع الصابون 
الأسود المنقي وتقشير الجسم بالكامل لإزالة السموم باستخدام قفاز Kessa. بالإضافة إلى ذلك، يتم تحفيز حواسك من خلال 

تقشير الوجه، والشامبو المغذي، وقناع الشعر المغذي، وطقوس تنظيف البشرة. سيقوم المعالج بفك العقد الموجودة في 
عضلاتك من خلال تدليك ظهرك بزيت عطري قوي.



Body Collection
Rose Hydrator | 60 minutes 

This intensely hydrating treatment includes a gentle touch back massage, layering of rich rose serum, oil and cream to your full 
body, leaving your skin radiant, soft and smooth. Relax in a warm cocoon and enjoy an Ayurvedic scalp massage. An Aromatherapy 
Associates Signature.

Detox Reviver | 75 minutes

This invigorating treatment is specifically designed for those looking for an intense body detox. The perfect therapy when you are 
feeling sluggish, lacking energy and jet lagged. An Aromatherapy Associates Signature.



مجموعة العناية بالجسم

علاج الترطيب بالورد | 60 دقيقة 

يتضمن هذا العلاج المرطب المكثف تدليكًًا لطيفًًا للظهر، ووضع طبقات من مصل وزيت وكريم غني بالورد على جسمك 
بالكامل، مما يترك بشرتك مشرقة وناعمة وطرية. استرخ في شرنقة دافئة واستمتع بتدليك فروة الرأس الأيورفيدي. علاج مميز 

Aromatherapy Associates من

ديتوكس التنشيط | 75 دقيقة

تم تصميم هذا العلاج المنشط خصيصًًا لأولئك الذين ينشدون إزالة السموم من الجسم بشكل مكثف. العلاج المثالي عندما 
Aromatherapy Associates تشعر بالخمول ونقص الطاقة وإرهاق السفر. علاج مميز من



Massage Collection
Ultimate Bespoke Aromatherapy | 90 minutes 

Total wellbeing to ease the body, mind and spirit.

East meets west techniques merging and mingling of techniques carefully applied pressures to stimulate the nervous system, 
Swedish and neuromuscular techniques to relieve muscular tension, and lymphatic drainage to encourage healthy circulation. An 
Aromatherapy Associates Signature.

Pre-Natal Nourishment & Nurture | 60 minutes 

Using the traditional aromatherapy pressure point massage for the upper back and paying particular attention to tight shoulders, 
this massage helps to relieve stress and tension. The legs are massaged to ease the heavy feeling that can come with pregnancy 
and a full scalp and facial massage, with treatment oil chosen specifically for your skin type, completes this top to toe treatment. An 
Aromatherapy Associates Signature.



مجموعة معالجات التدليك

العلاج العطري المخصص | 90 دقيقة

صحة وعافية كاملة لراحة الجسم والعقل والروح.

يلتقي الشرق والغرب من خلال دمج التقنيات ومزجها حيث يتم تطبيق الضغط بعناية لتحفيز الجهاز العصبي، والتقنيات 
السويدية والعصبية العضلية لتخفيف التوتر العضلي، والتصريف اللمفاوي لتعزيز صحة الدورة الدموية. علاج مميز من  

.Aromatherapy Associates

تغذية ورعاية ما قبل الولادة | 60 دقيقة

من خلال استخدام طريقة التدليك التقليدية لنقاط الضغط بالزيوت العطرية في الجزء العلوي من الظهر مع الاهتمام بشكل 
خاص بالأكتاف المشدودة، يساعد هذا التدليك على تخفيف التوتر والشد العضلي. يتم تدليك الساقين لتخفيف الشعور بالثقل 

الذي قد يأتي مع الحمل، ويتم تدليك فروة الرأس والوجه بالكامل، مع زيت العلاج العطري الذي تم اختياره خصيصًًا لنوع بشرتك 
.Aromatherapy Associates  الذي يكمل هذا العلاج من أعلى الرأس إلى أخمص القدمين. علاج مميز من



Foot Reflexology | 60 minutes

This ancient practice, originating from traditional Indian and Chinese cultures, involves the therapeutic technique of reflexology. 
During a session, a therapist applies thumb and finger pressure to specific reflex points on the feet. This method is designed to 
stimulate the corresponding organs and areas of the body, promoting optimal function and overall well-being.

Scalp Massage | 60 minutes 

This specialized therapy combines acupressure techniques on the scalp with the application of a conditioning cream to enhance 
hair health. The massage includes targeting specific acupressure points on the scalp and applying a conditioning cream to the hair.

Deep Renewal Massage| 60 minutes | Course of 6 / Course of 10



العلاج الانعكاسي للقدمين | 60 دقيقة

هذه الممارسة القديمة، والتي نشأت في الثقافات الهندية والصينية التقليدية، تتضمن تقنية العلاج الانعكاسي. أثناء الجلسة، 
يقوم المعالج بالضغط بالإبهام والإصبع على نقاط رد الفعل المحددة في القدمين. تم تصميم هذه الطريقة لتحفيز الأعضاء 

والمناطق المرتبطة بنقاط الضغط في الجسم، وتعزيز الأداء الأمثل والصحة العامة.

مساج فروة الرأس | 60 دقيقة

يجمع هذا العلاج المتخصص بين تقنيات الضغط على فروة الرأس مع تطبيق كريم ترطيب لتعزيز صحة الشعر. يتضمن التدليك 
استهداف نقاط ضغط محددة في فروة الرأس وتطبيق كريم ترطيب على الشعر.

مساج التجديد العميق | 60 دقيقة | مجموعة من 6 جلسات/ مجموعة من 10 جلسات



Enhancement Collection 
 
 
 
Complement your experience by adding on one or more of the following options to your treatment. 
 
Skin Polish | 30 minutes  

Comforting and restorative treatment designed to rejuvenate dry skin. An intensive body exfoliation stimulates the circulation and 
sloughs off dead cells to revive dull tired-looking skin. 
 
 
Back, Neck, Shoulder Massage | 30 minutes 
 
Ease tension where you need it most with this fast-acting de-stressing treatment. Personalised to your unique needs, targeted 
massage with pure aromatherapy blends relaxes tense muscles, re-energises your body and calms your mind.  
 
 
Foot Massage | 30 minutes / Express Facial | 30 minutes

Scalp and foot reviver | 30 minutes  
 
Richly scented essential oils are massaged into the hair, releasing tension, conditioning the scalp and leaving the hair super 
shiny, glossy and nourished.

Heavy Leg Reviver | 30 minutes 
 
Specialized massage techniques ease swollen legs and ankles, leaving you feeling refreshed and energized.



مجموعة التحسين

 أكمل تجربتك بإضافة واحد أو أكثر من الخيارات التالية إلى علاجك.

تلميع البشرة | 30 دقيقة

علاج مريح ومجدد مصمم لتجديد البشرة الجافة. يعمل التقشير المكثف للجسم على تحفيز الدورة الدموية وإزالة الخلايا 
 الميتة لإحياء البشرة الباهتة المتعبة المظهر.

مساج الظهر والرقبة والكتفين | 30 دقيقة

قم بتخفيف التوتر في أكثر المناطق احتياجًًا لذلك باستخدام هذا العلاج سريع المفعول لتخفيف التوتر. يتم تخصيص التدليك 
الموجّّه وفقًًا لاحتياجاتك الفريدة باستخدام مزيج العلاج العطري النقي، مما يساعد على استرخاء العضلات المتوترة وإعادة 

 تنشيط جسمك وتهدئة عقلك.

 تدليك القدمين | 30 دقيقة/ علاج الوجه السريع | 30 دقيقة

تنشيط فروة الرأس والقدمين | 30 دقيقة

يتم تدليك الشعر بالزيوت العطرية الغنية بالرائحة، مما يؤدي إلى تخفيف التوتر وتنعيم فروة الرأس وترك الشعر لامعًًا للغاية 
 ومشرقًًا وينعم بالتغذية.

تنشيط السيقان المتعبة | 30 دقيقة

تساعد تقنيات التدليك المتخصصة على تخفيف تورم الساقين والكاحلين، مما يجعلك تشعر بالانتعاش والنشاط.



CRYO Energy Cellulite Treatment | 30 minutes 
 
Stimulating micro circulation and the lymphatic system to improve the appearance of cellulite, this treatment helps to ease and 
shoots tired legs and achy muscles while contouring the silhouette. A quick fix treatment 
 
 
111 Master Masking  
Choose your favorite mask from 111SKIN 
 
Face, Eye & Decollétage masks – Enhance any massage / body treatment with 111SKIN’s globally renowned Master Masking 
Concept – choose from the following masks - Celestial Black Diamond Lifting & Firming Mask, Rose Gold Brightening Treatment 
Mask, Anti-Blemish Bio Cellulose Facial Mask, Sub Zero De-Puffing Eye Mask and Celestial Black Diamond Eye Mask. 
 
 
Deluxe Double Suite | 30 minutes / 60 minutes 
 
In the exclusive, private and spacious Deluxe Double Suite, indulge yourself by adding to your choice of any treatments a 
customized bath and beverage experience perfect for any special occasion. 



علاج التخلص من السليوليت بتقنية CRYO Energy   | 30 دقيقة

يعمل هذا العلاج على تحفيز الدورة الدموية الدقيقة والجهاز الليمفاوي لتحسين مظهر السيلوليت، ويساعد على تخفيف 
وتخفيف تعب الساقين وآلام العضلات بينما يعمل على تحديد شكل الجسم. علاج سريع.

Master Masking 111 
111SKIN اختر ماسكك المفضل من

 Master Masking ماسكات الوجه ومحيط العينين ومنطقة أعلى الصدر - عزّّز أي علاج مساج/ علاج للجسم باستخدام مفهوم
المعروف عالميًًا من 111SKIN’s - اختر من بين الماسكات التالية - ماسك Celestial Black Diamond لشد البشرة وتماسكها، ماسك 

Rose Gold العلاجي لتفتيح البشرة، ماسك الوجه المضاد للشوائب بالسليولوز الحيوي، ماسك محيط العينين Sub Zero المزيل 
.Celestial Black Diamond للانتفاخات وماسك محيط العينين

الجناح المزدوج الفاخر | 30 دقيقة/ 60 دقيقة

في هذا الجناح المزدوج الفاخر الذي يتسم بالرحابة والخصوصية والرقي، دلل نفسك بإضافة تجربة الحمام والمشروبات 
المخصصة وفقًًا لاحتياجاتك إلى أي علاج من اختيارك، مما سيجعل هذه التجربة مثالية لأي مناسبة مميزة.



Spa Journeys 
 
 
 
Indulge in our specially designed rituals, combining a variety of facial and body treatments. Each ritual is crafted to deliver 
multiple benefit. 
 
Total Sleep Ritual | 2 hours   
Focused on balance and hydration, this experience will leave you in a total state of relaxation and wellbeing. Commence with a sleepy 
foot ritual to ease the stress of tired feet. A decadent and gentle wrap and massage will bring your mind to the present moment. 
An Aromatherapy Associates Signature 
 
 
Forest Therapy Ritual | 2 hours   
Bring the serenity of nature to your mind, body and skin. Feel restored from the stresses of modern day living, cleansed of pollution 
and relieved form restlessness & agitation. Forest therapy unique essential oil blend & treatment massage will reinforce your intention 
to feel refreshed, tranquil & grounded. An Aromatherapy Associates Signature. 
 
 
Your Spa Time for Two | 3 hours   
The Deluxe Private Spa Suite is the perfect setting for this journey. Enjoy 30 minutes in the Spa Suite facilities, which include a private 
sauna, steam shower, and jacuzzi to prepare your body for the treatment journey. A 60-minute traditional hammam will leave your skin 
fresh and alive, follow with a 90-minute massage of choice – guaranteed to have you feeling relaxed and rejuvenated. 
 
 
The Rose Ritual | 2 hours  
This recharging face & body treatment designed to nourish and nurture your body. Your ritual continues with a hydrating facial and relaxing 
massage to uplift the mind and senses before you receive the Inner Strength bath & shower oil for post-treatment care. An Aromatherapy 
Associates Signature.



رحلات السبا
استمتع بطقوسنا المصممة خصيصًًا، والتي تجمع بين مجموعة متنوعة من علاجات الوجه والجسم. تم تصميم كل طقس 

 لتقديم فوائد متعددة.

 معالجة اضطرابات النوم | ساعتان

تركز هذه التجربة على التوازن والترطيب، مما سيجعلك في حالة من الاسترخاء والشعور بالعافية. ابدأ بطقوس القدمين المساعدة 
على النوم لتخفيف إجهاد القدمين المتعبتين. سيعمل التدليك والمساج اللطيفين على إعادة تركيزك إلى اللحظة الحالية.

Aromatherapy Associates علاج مميز من

 معالجة فورست ثيرابي | ساعتان 

اجلب صفاء الطبيعة إلى عقلك وجسدك وبشرتك. اشعر بالتعافي من ضغوط الحياة العصرية، وتخلص من التلوث والقلق 
والاضطراب. سيعمل مزيج الزيوت العطرية الفريد من نوعه والتدليك العلاجي من علاج الغابة على تعزيز رغبتك في الشعور 

Aromatherapy Associates بالانتعاش والهدوء والتأريض. علاج مميز من 

 وقت السبا الخاص بك لفردين | 3 ساعات

يُُعدّّ جناح السبا الخاص الفاخر المكان المثالي لهذه الرحلة. استمتع بثلاثين دقيقة في مرافق جناح السبا، والتي تشمل ساونا خاصة 
ودش بخار وجاكوزي لتحضير جسمك لرحلة العلاج. حمام تقليدي لمدة 60 دقيقة يترك بشرتك منتعشة وحيوية، يتبعه جلسة 

 مساج لمدة 90 دقيقة حسب اختيارك - نضمن لك الشعور بالاسترخاء وتجديد الطاقة.

 تجربة الورد | ساعتان

تم تصميم هذا العلاج المنعش للوجه والجسم لتغذية ورعاية جسمك. تستمر تجربتك بترطيب الوجه والتدليك المريح لرفع 
 Aromatherapy Associates للعناية بعد العلاج. علاج مميز من Inner Strength مستوى العقل والحواس قبل أن تحصل زيت الاستحمام



Elite 111CRYO Collection by 111SKIN
Upper Body Core Muscular Release | 60 minutes 

A focused treatment to release tension and improve suppleness. Targeted to the lower back, back, core body, shoulders, neck and arms. 
Unique blend of sports massage and hyper chilled Cryo pressure massage for muscular stimulation and recovery. 

Lower Body Agility Release | 60 minutes

Stimulating sport massage and stretches for the lower back, hips, thighs, calves and legs. Ideal to release tension from vigorous 
sports activity and muscular recovery. This treatment is great for general aches and stiffness. 

Cryo Hyper Chilled Deep Tissue Muscle Massage | 90 minutes

A localised treatment for fatigue, this treatment combines deep tissue massage, sports massage, and cutting-edge localised 
cryotherapy to relieve tension and revive. It can be used on specific areas of concern, or as a whole-body therapy.



111SKIN من ELITE 111CRYO مجموعة

 التخلص من التوتر في العضلات الأساسية بالجزء العلوي من الجسم | 60 دقيقة 

علاج مركّّز لتخفيف التوتر وتحسين نضارة البشرة. مخصص لمنطقة أسفل الظهر والظهر وجذع الجسم والكتفين والرقبة 
والذراعين. مزيج فريد من التدليك الرياضي والتدليك بالضغط البارد للغاية لتحفيز العضلات والتعافي.

تخفيف التوتر وتعزيز المرونة في الجزء السفلي من الجسم | 60 دقيقة

مساج رياضي منشط وتمارين تمدد للجزء السفلي من الظهر والوركين والفخذين والساقين. مثالي لتخفيف التوتر الناتج عن 
الأنشطة الرياضية القوية والتعافي العضلي. يعتبر هذا العلاج رائعًًا للأوجاع العامة والتصلب.

مساج الأنسجة العضلية العميقة باستخدام تقنية الكرايو شديد التبريد  | 90 دقيقة

موضعي للإرهاق، يجمع هذا العلاج بين تدليك الأنسجة العميقة والتدليك الرياضي والعلاج بالتبريد الموضعي المتطور لتخفيف 
التوتر وتنشيط الجسم. يمكن استخدامه على مناطق محددة من الجسم، أو كعلاج للجسم بأكمله.



+971 4 406 8821 
jbhtalisespa@jumeirah.com 

jumeirah.com/talisespa


